
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 15/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 466/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Θέση του Δ.Σ σχετικά με τον αποκλεισμό του Ν. 
Ημαθίας από επιχορηγήσεις επιχειρήσεων που 
επλήγησαν εξαιτίας του EMBARGO στην πρώην 
Γιουγκοσλαβία  και FYROM» 

 
       Σήμερα 15 Σεπτεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 11-9-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  18  μέλη. 
 

Παρόντες                                      Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Θ. Τέτος   
3. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης   
4. Κ. Κόλβατζης Π. Καρασαββίδου    
5. Κ. Βαφείδης Α. Καραντουμάνης   
6. Α. Δελαβερίδης Χ. Παπαγεωργίου   
7. Ε. Λελεκάκης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
8. Κ. Γκαβαϊσές                                               Απόντες Πάρεδροι 
9. Α. Μαρκούλης   Γ. Μπαλτζής 

10. Λ. Τάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Ε. Παναγιωτίδης     
12. Ο. Σιδηρόπουλος  
13. Ε. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Β. Τσίλης 478/97 απόφ. αποχώρησε ο Δήμαρχος. 
15. Γ. Χιονίδης         Κατά   τη   συζήτηση  της  υπ’     αριθ. 485/97 
16. Δ. Ζαμάνης απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
17. Μ. Αδαλόγλου  
18. Π. Αγαθαγγελίδης  
 



 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το Συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον,ο κ. Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Παναγιωτίδη ο οποίος 
είπε στο συμβούλιο ότι: Προτάθηκε από το ΥΠΕΘΟ και ψηφίστηκε ένας νόμος για 
ν΄αποζ/θούν οι νομοί Φλωρίνης και Κιλκίς από τις ζημίες που έπαθαν στο εμπάργκο 
κατά της Γιουγκοσλαβίας. Δυστυχώς εκτός από τον Βουλευτή κ. Γικόνογλου δεν 
αντέδρασε κανείς άλλος . Είναι γνωστό ότι ο νομός μας βρίσκεται σε φθίνουσα 
κατάσταση και αυτό ευθύνεται κυρίως από το εμπάργκο της Γιουγκοσλαβίας και του 
FYROM. Επιχειρήσεις έκλεισαν, εργαζόμενοι απολύθηκαν, έχουν καταργηθεί 
συμβάσεις, χρήματα που ήταν να έρθουν δεν ήρθαν και η αγροτική παραγωγή 
υπέστει τα πάνδεινα σ΄αυτά τα χρόνια. Μας ενδιαφέρει, εκτός από τις επιχειρήσεις, η 
αγροτική παραγωγή και οι εργαζόμενοι.  
 Ζητήσαμε από τότε επανειλημμένως, μέσω του Επιμελητηρίου, να ληφθεί 
μέριμνα και να γίνει ένας αγώνας ώστε να δοθεί και ένα μέρος των απωλεσθέντων 
εκείνης της περιόδου αλλά και να επιδοτηθούν οι μεταφορές των προϊόντων προς 
την Ε.Ε οι οποίες σήμερα έχουν τεράστιο κόστος. Μέχρι σήμερα δεν έγινε τίποτα και 
ενώ περιμέναμε κάτι, ήρθε ξαφνικά αυτό. Δηλ. οι νομοί Φλωρίνης και Κιλκίς πάθανε 
μεγαλύτερη ζημιά από εμάς; 
 Εμείς σαν επιμελητήριο κάναμε κάποιες ενέργειες. Στείλαμε έγγραφο προς τα 
αρμόδια υπουργεία, στο Δήμαρχο κλπ. Επειδή δεν το έφερε το θέμα ο Δήμαρχος το 
φέρνω εγώ. 
 Δήμαρχος : Στη διαδικασία της προ ημερησίας διάταξης απευθύνονται 
ερωτήσεις προς τον Δήμαρχο. Αυτό που αναφέρετε κ. Παναγιωτίδη είναι στη  
διαδικασία συζήτησης εκτάκτων θεμάτων. Εγώ έχω κάποια έκτακτα  θέματα να 
εισηγηθώ αλλά περιμένω να τελειώσει η διαδικασία αυτή για να τα εισηγηθώ. Μέσα 
σ΄αυτά είναι και το θέμα που προτείνετε. 
 Παναγιωτίδης: Εάν το έχετε να σταματήσω και να τοποθετηθώ μετά. 
 Δήμαρχος : Δεν χρειάζεται να τοποθετηθούμε. Είναι ομόφωνη η θέση μας. 
Στηρίζουμε το αίτημα του Επιμελητηρίου και να εξουσιοδοτήσουμε μία επιτροπή να 
γράψει ένα κείμενο και να το στείλουμε. 
 Παναγιωτίδης: Δεν έχω αντίρρηση. Η πρότασή μου είναι να βγάλει ένα 
ψήφισμα το Δ.Σ. Αν είναι έτσι σταματώ εδώ. 
 Δήμαρχος : Συμφωνώ με τη θέση του κ. Παναγιωτίδη και τη θέση που 
εξέφρασε και το ΕΒΕ με την επιστολή του. Προτείνω να εξουσιοδοτηθεί ο πρόεδρος, 
ο κ. Παναγιωτίδης και ο κ. Αδαλόγλου να συντάξουν ένα κείμενο το οποίο θα 
εκφράζει τη θέση αυτή, με βάση και το κείμενο που έκανε το ΕΒΕ και με το οποίο 
θα ζητάμε να ενταχθεί και ο νομός Ημαθίας στις αποζ/σεις των ζημιών λόγω του 
εμπάργκο στην πρώην Γιουγκοσλαβία. 
 Προέδρος : Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του δημοτικού συμβούλου κ. Ε.Παναγιωτίδη. 
2.- Τις προτάσεις των Δημάρχου και Ε. Παναγιωτίδη. 
3.- Τις υπ΄αριθ. 757/92 και 820/17-4-93 αποφάσεις του Συμβουλίου Ασφαλείας των 

Ηνωμένων Εθνών σύμφωνα με τις οποίες επεβλήθηκε το EMBARGO στην πρώην 
Γιουγκοσλαβία και η ανάληψη της υποχρέωσης των ζημιών που θα υφίσταντο οι 
επιχειρήσεις.  

4.- Οτι τις συνέπειες αυτής της κατάστασης υπέστησαν οι εξαγωγικές επιχειρήσεις, άλλες 
συναφείς επιχειρήσεις των οποίων οι δραστηριότητες συνδέονται με τις εξαγωγές π.χ 



κιβωτοποιϊα, ψυγεία κ.α, καθώς και η Γεωργική παραγωγή του νομού μας. 
5.- Την Κοινή Υπουργική Απόφαση των Υπουργείων Εθνικής Οικονομίας και Ανάπτυξης 

σχετικά με την επιχορήγηση επιχειρήσεων που επλήγησαν από το EMBARGO στην 
πρώην Γιουγκοσλαβία και στη FYROM, μόνο για τις επιχειρήσεις των νομών Κιλκίς και 
Φλώρινας. 

6.- Οτι με την παραπάνω Κ.Υ.Α περιορίζεται η επιχορήγηση για απώλεια των εσόδων, που 
προήλθαν λόγω του παραπάνω ΕMBARGO, μόνο στους προαναφερθέντες δύο νομούς 
χωρίς να καλύπτει και τις αποδεδειγμένες ζημίες που αφορούν τις εξαγωγικές 
επιχειρήσεις της περιοχής μας.  

7.- Οτι δίκαιο και λογικό είναι να επεκταθεί η επιχορήγηση της απώλειας των εσόδων αλλά 
και των εκκρεμών απαιτήσεων σε κάθε επιχείρηση με τις ίδιες προϋποθέσεις και στο 
νομό Ημαθίας. 

8.- Τις διατάξεις των  άρθρων  97, 106 και 119 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα  
  
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εξουσιοδοτεί τον πρόεδρο του Δ.Σ και τους δημοτικούς συμβούλους κ.κ. 
Ε. Παναγιωτίδη και Μ. Αδαλόγλου να συντάξουν και ν’αποστείλλουν ένα κείμενο 
που θα εκφράζει τη θέση του Δ.Σ σχετικά με τον αποκλεισμό του νομού Ημαθίας 
από την επιχορήγηση επιχειρήσεων που  επλήγησαν εξαιτίας του EMBARGO στην 
πρώην Γιουγκοσλαβία και στη FYROM. 
  



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 466/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Β. Τσίλης 
 Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Μαρκούλης Π. Αγαθαγγελίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 22-9-1997 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


